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 Undertegnede ledet arbeidet med «en bedre skikrets» i 
2018/2019.

 Der ble vi enig om handlinger og målsettinger opp til årsklassen 
16 år. Det øvrige fikk vi ikke fullført pga. pandemi. Det 
forberedende arbeidet ble ferdig men ikke konklusjonene som 
skulle gjøres med et større dagsseminar.

 Ansvaret for opp til 16 år ble lagt til klubbene i samarbeid med 
kretsen

 Målsettingen var å ha med 40 deltakere i HL for langrenn i 2025. 
Når dette måltallet ble satt hadde vi 25 deltakere. Det ble og 
vektlagt stor deltakelse i MNM

Arbeidet «En bedre skikrets»



Hvor er vi i dag

NTS G16 G15 J16 J15 Tot lag

Inderøy 4 0 2 2 8

Varden 1 1 0 0 2

Leksdal 2 0 1 1 4

Steinkjer 1 0 0 1 2

Vinne 0 1 0 1 2

Overhalla 0 1 0 0 1

Lierne 0 0 2 0 2

Spillum 0 0 1 0 1

Stj.Blink 0 0 0 2 2

Tot kl 8 3 6 7 24



STS G16 G15 J16 J15 Tot lag

Byåsen 6 4 4 2 16

Strindheim 8 0 0 0 8

Byåsen skl. 0 1 1 1 3

Hommelvik 3 1 0 0 4

Klæbu 1 0 1 0 2

Meldal 1 0 0 0 1

Rennebu 0 0 0 1 1

Lundamo 0 0 0 2 2

Tydal 0 0 0 1 1

Dalguten 0 1 0 0 1

Tot kl. 19 7 6 7 39

By 28

Land 11

Hvor er våre naboer i dag



 Endringer i antall deltakere og antall lag som var 
representert i 2017 til 2022. Tall i parantesene
deltakere og antall lag i 2022.

 NTS hadde 27 (24) deltakere fra 14 (9) klubber i 2017

 STS hadde 46 (39)deltaker fra 25 (10) klubber i 2017

Endringer



 Kan vi øke antall klubber med deltakere?

 Kan vi få opp antallet deltakere i de enkelte klubbene?

 Hva kan vi nå i 2025 ?

Er vi fornøyd med å stå stedet hvil



 Jeg tror at man må jobbe videre med de 
målsettingene vi har satt oss.

 Skiklubbutvikler Vilde må jobbe videre med klubbene 
for å nå målene vi har satt oss

 Målet på 40 i 2025 må man vurdere om må endres, 
bør vi og ha et mål på antall klubber som har 
deltakere?

 Hva med 14 klubber og 32 løpere?

 Hovedlandsrennet er i Meråker i 2023 og det bør gi 
muligheter til å øke antallet i forhold til 2022.

Veien videre



 Vi har sett at vi sliter både i Sør og i Nord.

 Lag litt konkurranse, få med VM på ski

 En konkurranse mellom kommunene som ser slik ut:

 Konkurrer om hvem får flest utøvere til MNM og HL i 
prosent av antall personer som er i kommunen i disse 
årsklassene (13-16 år)

 Premiering ved å få oppleve store arrangement i Granåsen. 
VM som en gedigen opplevelse for våre unge utøvere

 Fra Bindal til Rinndal blir mer enn noen ord på et ark.

Stimuli



 Vi har hatt en tradisjon for å ha relativt mange 
juniorer med gode resultater

 I dag har vi antallet, men vi mangler de gode 
resultatene.

 Vi har ligget mellom 28-48 deltakere i junior NM i 
perioden 1992-2022. Nå ligger vi midt på trettitallet.

 Hva er årsakene til at vi ikke presterer på et 
akseptabelt nivå ?

Hva skjer videre i junioralder



 Har ikke utøverne godt nok grunnlag når de starter på 
våre videregående skoler?

 Trenes det for lite/feil eller er det andre årsaker?

 Er samarbeide mellom klubb , krets og skole god nok.

 Investerer vi nok i gode ski ?

Hva kan være årsakene



 Vi bør sette i gang et prosjekt hvor vi analyserer og 
sammenligner tidligere testresultater med dagens 
testresultater

 Da kan vi analysere forskjell i testresultater ved ankomst 
skolen, midt i skoleløpet og ved slutten av skoleløpet.

 Dette kan gi oss svar på to ting var elevene bedre skikket til 
satsing ved ankomsten skolen tidligere og det vil og gi et 
svar på om trening i skoleløpet er god nok.

 Det er viktig å vite og ikke bare tro.

Hva kan vi gjøre for å få svar på 
hvorfor vi presterer for dårlig?



 Flere faller fra i gjennom junioralderen enn tidligere. 
Vi har ikke sett de store utslagene ennå men de 
kommer de neste årene hvis vi ikke gjøre noe aktivt.

 Hva er årsakene:

 Prestasjonene stimulerer ikke til videre satsing 

 Kostnadene blir for høye hvis man skal satse videre

Frafall



 Prestasjonene kommer av riktig trening i riktig 
mengde med godt utstyr når man konkurrerer. 

 Kostnader kommer av:

 Liten støtte til ungdomsidretten

 Høye kostnader til utstyr

 Høye samlingsutgifter

 Høye rennutgifter

Prestasjoner og kostnader



 Vi kan redusere kostnader gjennom:

 Bedre planlegging og bedre tilgang til snø gjennom 
produksjon og lagring (slipper å reise på kostbare 
samlinger før sesongen starter)

 Redusere antall nasjonale renn

 Lage noen renn kun for de beste med kvalifisering 
gjennom kretsrenn og regionale renn

Hvordan kan vi redusere kostnader?



 Dårlige prestasjoner fra juniorklassene inspirerer ikke 
til videre satsing.

 For liten forutsigbarhet.

 Kostnadene blir for høye gjennom:

 Store bo og levekostnader på nytt studiested hvor man 
ikke kan studere på heltid og dermed reduksjon i lån og 
stipend

 Høye samlings og rennkostnader

Hvorfor får vi så få seniorer?



 Vi kan også i senior redusere med antall renn.

 Hvis  Skandinavisk cup og Alpen cup blir slått sdammen og 
det blir nasjonale kvoter hvor NSF betaler sin andel går 
kostnadene ned. (dette kommer sannsynligvis som en 
revisjon av konkurranseprogrammet i FIS) Det har vært et 
møte om dette.

 Det må være mulig å bo på heimstedet og samtidig kunne 
satse og studere. (Vi lever i en verden hvor vi kan følge 
forelesninger uansett hvor vi bor)

 Den sterke sentraliseringen betyr færre utøvere som kan 
satse, er vi tjent med det?

Reduksjon av kostnader



 Det er ingen klubblag lenger, det er ikke kretslag 
lenger for det er ikke nok løpere til det.

 Det er nå team som enten er kommersielle team 
(team Norconsult) eller team organisert av kretsene 
(team Elon eller felles kretslag)

 Slik vil det sannsynligvis bli i framtida 

Dagens bilde av seniorsatsingen



 Fordelingen av kostnader er slik:

 Løperen/klubben betaler en inngangsbillett

 Løperen/ klubben betaler reise, opphold og bistand 
på renn.

 Teamet betaler lønn til trenere og samlingskostnader

 Hvilke utgifter faller på løperen til slutt ?

Hvordan er kostnadsbilde for en 
senior under et teamsystem.



 Slik er kostnader som skal deles mellom løper og klubb

 Inngangsbillett   kr 20 000,-

 Rennkostnader   kr 50- 100000.

 Hvis klubben og løperen skal dele på et beløp opp til kr 100 
000, er det bærekraftig?

 Hva er klubben i stand til å bidra med. Hvis dette opplegget 
skal være bærekraftig må minst mulig av disse kostnadene 
falle på løperen. Løperen har allerede en betydelig utgift 
på utstyr – reiser- bo og levekostnader

Kostnadene for klubben/løperen



 Hvis vi skal ha seniorløpere i framtida må deres 
hverdag være preget av trygghet og forutsigbarhet.

 Teamet må ta en større del av kostnadene gjennom 
innhenting av sponsorpenger

 Forutsigbarheten må forbedres gjennom å følge NSF 
sine krav til etablering av team

 Det innebærer kontrakter med klubbene og skikkelige 
budsjett før sesongstart og regnskap etter at 
sesongen er over.

Trygghet og forutsigbarhet



 Løperne må ha trygghet for sin økonomi, de må vite 
hva kostnadene blir når sesongen begynner

 Løperne må få trygghet og forutsigbarhet gjennom
 Oppfølging og støtte fra teamets trener og eventuelt 

personlige trenere.

 Løperne må ha trygghet for at de får en trygg 
helseoppfølging.

 Teamene må få en styring iht. NSF sitt reglement og 
instrukser.

Framtida må være slik


